

VICTORIA RECREATION CLUB



EMERALD BAY, SAI KUNG
DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND

Newsletter – 18th March 2016

Last day to register for the Easter Egg Hunt. The hunt will be held on Sunday, 27th March at Emerald Bay. So far we have about 45 children signed up! We are opening this up to non-members and so if you would like to invite your friends please forward the attached invitation. Along with finding Easter eggs, there will be games and a Creative Craft Corner for children to decorate their eggs or make an Easter egg card using natural materials from around the Club.

VRC Paddle Section's 17th Deep Water Bay Dragon Boat Regatta is just around the corner, on Sunday 17th April from 8am till 5pm. This race includes elite local and international teams. As always there is an after race party from 6pm onwards. Please join the Paddle Section for a great day of racing, shopping, eating, drinking and music. If you would like to volunteer or get involved, please contact Rebecca Choi at 9128 2186.

Overnight lockers will soon be available to hire at Deep Water Bay. More details will follow in next month's Newsletter and how to apply. Watch this space!

The next VRC Race Series will be on 9th April starting at 8am. The long course will be from Shek O to VRC Deep Water Bay approx 16 km. The short course will be around Round Island the usual 7.5 km. The SUP course will be around Middle Island approx 3.7 km. Registration details will be sent soon. As always if you'd like more information please check out the Facebook page: VRC Race Series.

A convenor's meeting been arranged for Deep Water Bay on 26th March. Please come along to find out more about the Club or if you have any ideas for future events or improvements.

Emerald Bay's hard shell double and single kayaks are available to hire again. Please book your kayaks with the Club staff first, who will help you to carry the kayaks down to the slipway and back. Two people must carry them at all times. It is strongly advised to wear water shoes, not just flip flops, and PFDs, especially the children. The club has plenty of PFDs and so please ask a member of staff for these.

Gentle reminder: boat storage at the Clubs. To obtain boat storage at the Club please remember to complete the application form and obtain a slot first before bringing your boat to the Club. Thank you. The application forms along with other VRC forms are found on the website or ask a member of staff.

If you would like to be placed on the mailing list, or add anything to the next month's Newsletter or would like further information on any of the above, please contact the Events Manager Jo Jones at events@victoriarecreationclub.com.hk

VICTORIA RECREATION CLUB



EMERALD BAY, SAI KUNG
DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND

會員通訊 – 2016 年 3 月 18 日

復活蛋尋寶遊戲即將截止報名。 尋蛋遊戲將於 3 月 27 日星期日在翡翠灣舉行。目前已有 45 位小朋友報名參加了！非會員也歡迎參加，如果你想邀請親朋好友參與，請轉發附上的邀請信。除了尋蛋遊戲之外，當日也會有遊戲和創意手工藝工作坊，讓小朋友裝飾復活蛋或使用會所的天然物料製作復活節卡。

VRC Paddle Section 第 17 屆深水灣龍舟賽將於 4 月 17 日上午 8 時至下午 5 時舉行。參賽隊伍包括本地和海外的龍舟勁旅。請一起來與 Paddle Section 歡渡一個包含比賽、購物樂、美酒佳餚和音樂的精彩一天。如果你想成為義工或參與其中，請與 Rebecca Choi 聯絡，電話 9128 2186。

隔夜儲物櫃 將可於深水灣會所出租。下個月的通訊會有更多詳情和申請方法。敬請留意！

下一個 VRC 系列賽事 將於 4 月 9 日上午 8 時展開。長途賽事由石澳出發往深水灣維多利亞俱樂部，全長 16 公里。短途賽會環繞銀洲，約 7.5 公里。SUP 賽道則會環繞熨波洲，約為 3.7 公里。登記詳情即將公佈。如果你想知道更多詳情，請到 VRC Race Series 的 Facebook 網頁。

召集人會議訂於和三月二十六日 於深水灣舉行。請踴躍出席，了解更多關於本會的狀況，或提出你對未來發展和改善的意見。

翡翠灣的硬殼雙帆船和獨木舟 將可以再次出租。如要租用獨木舟，請先向本會職員預約，他們會協助你把獨木舟搬往船台和搬回。任何時候，獨木舟都需要由兩個人搬運。我們強烈建議搬運者穿上鞋或 PFD，而不是拖鞋，尤其是小童。本會有大量 PFD，請向職員索取。

溫馨提示： 如要在本會存放船隻，請填妥申請表，並取得插槽後才把船隻帶到本會。多謝合作。存放船隻申請表和本會的其他申請表可於網頁下載或向職員索取。

If you would like to be placed on the mailing list, or add anything to the next month's Newsletter or would like further information on any of the above, please contact the Events Manager Jo Jones at events@victoriarecreationclub.com.hk